
Vragen Diemen LinksAf  
Jaarrekening 2015 
Vraag Antwoord 

Wat kan gedaan worden om het afwikkelen van 
facturen (m.n. Jeugdzorg) in de toekomst meer 
soepel te laten verlopen? 
 

Om digitale gegevensuitwisseling goed te organiseren en de administratieve lasten te verlichten is het 
gemeentelijk gegevensknooppunt opgezet. Zorgaanbieders maken voor hun gegevensuitwisseling gebruik 
van een eigen digitaal knooppunt, een knooppunt dat in directe verbinding staat met het GGK. Door het 
ontbreken van  gegevens over jeugdigen in zorg in 2015 was van veel jeugdige niet bekend welke zorg zij 
ontvingen, bij welke aanbieder en voor welke periode. Dat maakte het afhandelen van facturen een 
ingewikkeld en moest veel worden uitgezocht.  
De administratie is nu nagenoeg op orde. Van nieuwe jeugdige die via  de verwijzersroute bij een 
zorgaanbieder instromen ontvangen wij een verzoek op toewijzing (VOT). Op basis van het VOT, 
administreren wij welke zorg jeugdigen krijgen sturen wij de aanbieder een via het GGK een 
toewijzingsbericht. Op basis van het toewijzingsbericht kan de aanbieder via het gegevensknooppunt zijn 
factuur sturen en zal deze matchen met onze administratie en kunnen worden afgehandeld.  
 

Welke maatregelen zijn mogelijk om sociale 
woningbouw in de toekomst te realiseren? 
 

Dergelijke maatregelen komen aan de orde in het aangekondigde aanpak voor sociale woningbouw. Dit 
betreft maatwerk per locatie, daarom voldoet een algemeen antwoord niet. 

Bij mediation zien we een verschil tussen wat 
men wil realiseren en wat behaald is. Hoe komt 
dat? 
 

In concrete gevallen was er minder aanleiding om mediation toe te passen. 

Hoe kunnen we op het gebied van sport en 
cultuur meer de focus op oudere jeugd en jong-
volwassenen krijgen 
 

Alhoewel dit onderwerp in de Jaarrekening niet als zodanig is benoemd, kan worden gesteld dat uitval van 
oudere jeugdleden bij verenigingen als een algemeen verschijnsel kan worden getypeerd. Bij 
persoonsgebonden oorzaken voor deze uitval (studie en/of bijbaantjes) kan dit nauwelijks worden 
voorkomen. Ook als de interesse voor een sport of een andere hobby afneemt is er geen remedie voor 
deze uitval. Anders ligt dat bij verenigingsgebonden oorzaken. Als jongeren verenigingen verlaten omdat zij 
zich er niet meer thuis voelen zijn er wel degelijk remedies. Die liggen dan bijvoorbeeld in de sfeer van de 
versterking van de participatie van de jongeren in de vereniging (het beter naar de specifieke wensen van 
de jongeren luisteren). In voorkomende gevallen zullen wij verenigingen die nadrukkelijk worden 
geconfronteerd met deze vorm van ledenuitval desgevraagd bijstaan bij het zoeken naar oplossingen. 
Overigens zijn wij van mening dat met het in de Sportnota 2016-2020 vastgelegde beleid ter zake van sport 
en bewegen op en rond de school en bijvoorbeeld het cultuurproject “Met kinderen naar Theater de Omval” 
al een gedegen basis kan worden gelegd voor een meer duurzame sport/cultuurcarrière van jonge 
Diemenaren.  
Het ontbreken van middelbaar onderwijs in Diemen draagt niet bij aan het borgen van verbindingen tussen 
jonge Diemenaren en het sportieve- en culturele verenigingsleven in Diemen.  
 

 


